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poLITIkEr pÅ frITIDEN

En fritidspolitiker är en person som har ett 
politiskt engagemang vid sidan om sitt ordinarie 
arbete. För Marie-Louise Hänel Sandström känns 
det som om det alltid har varit så. 

- Jag fick mitt första kommunala uppdrag när 
jag pluggade, minns hon. 

- Om jag hade en tenta på fredagen, så var det 
ändå viktigt att gå på ett möte på torsdagen. 

Det var många kvällar och nätter som gick åt. 
Jag har alltid sagt att jag är fritidspolitiker, och 
att jobbet går först om det krockar. Marie-Louise 
arbetar som läkare på Gråbo vårdcentral. 

- Det blir lite pendling, men det är så trevligt 
därute så jag har blivit kvar. Jag håller på med 
min specialisttjänstgöring, och är snart färdig. 
Jag tror att det kan vara en fördel att inte jobba 
där man bor, menar hon. 

Familjen består förutom av Marie-Louise, av man 
och två barn, som går i skolan. 

- Det är klart att jag vill vara hemma och träffa 
dem. Vad som har hjälpt till mycket i samman-
hanget är att jag har mina föräldrar i närheten. 
Dessutom flera syskon och syskonbarn, så jag 
har fått bra hjälp av min omgivning, berättar 
hon. Marie-Louise hade med sina barn på möten 
när de var små, och har ofta fått höra: 

- Oj vad du har en förstående man, som står 
tillbaka för din skull. Jag tror inte att man hade 
fått lika många synpunkter, men jag hade inte 
kunnat vara så politiskt aktiv om min man inte 
hade varit hemma så mycket med barnen. Det 
är många som har små barn som gör en paus 
med politiken, det kan vara jättesvårt att få ihop 
livspusslet, menar hon.

Hänel Sandström har en man som inte är verk-
sam som politiker. 

- Det är kanske bra, spekulerar hon. 
- Familjen delar mitt intresse, men jag kan 

förstås inte säga att alla mina vänner är mo-
derater. Några har jag lärt känna sedan jag 
var ungdomspolitiker. Ibland tycker jag det är 
skönt att omge mig med människor som inte är 
politiskt intresserade. Samhällsengagemang är 
en helt annan sak, så det kan säkert bli sådana 
diskussioner. Ibland tycker barnen att jag är på 
många möten, och ibland även att det är ganska 
roligt och lite spännande med politik, beskriver 
hon. - Man är med och påverkar, och är med i 
tidningen ibland. 

- En normal dag börjar oftast ganska tidigt, 
eftersom jag ska åka till Gråbo, beskriver Marie-

Louise. 
- Ofta är det ett möte direkt efter jobbet, så 

jag har det jag behöver med mig. Jag hinner inte 
åka hem emellan, och det är ett möte nästan 
varje kväll. Jag brukar vara hemma senast kl 
21, och är det fullmäktigemöte så blir det ännu 
senare. Ibland kan folk säga: Jaha, är du bara 
fritidspolitiker. Då är man ju bara det lite grann 
på fritiden. Sedan tycker många att det är bra 
att man har ett annat yrke också, så att man har 
en förståelse för verkligheten. Ibland tror jag att 
folk skulle önska att man var heltidspolitiker, 
men ändå hade ett yrke samtidigt, vilket är en 
omöjlig kombination, intygar hon. 

- De flesta säger att det är bra att jag jobbar 
i verkligheten, så att jag vet vad jag pratar om: 
Men hur ska du hinna det, om du bara gör det 
på fritiden!

fLErA ANDrA uppDrAg
Hänel Sandström är förutom gruppledare i 
Majorna Linné, med i fullmäktige för Göteborgs-
regionen. Hon sitter som vice ordförande för 
Agnesbergs Folkhögskola, är med i Lisebergs 
bolagsstyrelse, i kommunens valberedning, och 
i fullmäktige för regionen. Marie-Louise vill även 
fortsättningsvis kombinera jobb och politik. 

- Det kan alltid ändras, men just nu är jag vid 
det som är mitt mål, beskriver hon. 

- Jag trivs väldigt bra som läkare och väldigt 
bra som politiker, så jag har valt att behålla 
båda!

TEXT: HENrIk BäckSTröm
fOTO: prIvAT

- När jag gick med i moderata 
ungdomsförbundet 1982 var 
betygsfrågan i skolan på tapeten. 
Ta bort betygen! var det några 
som sade. Det var betygsdebat-
ten som gjorde att vi startade en 
muf-förening. Då var jag 14 år 
och jag har inte slutat än, säger 
marie-Louise Hänel Sandström, 
43 år, och moderat fritidspolitiker 
i majorna Linné.

» mArIE-LouISE HäNEL SANDSTröm om SIN vArDAg Som frITIDSpoLITIkEr

"
Jag trivs väldigt bra som läkare 
och väldigt bra som politiker så
jag har valt att behålla båda!


